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W odpowiedzi na Pana wniosek znak: KRM.0003.130.2024 z dnia 29 października 2024 r.  
informuję co następuje: 

 
W sprawie ilości koszy na śmieci na osiedlach: Legionów, Westerplatte, Jasna, Zielone: 

Na terenach zieleni miejskiej (parkach, skwerach i zieleńcach) oraz placach zabaw będących  
w utrzymaniu Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska UMT znajduje się znaczna 
liczba koszy rozmieszczonych przy alejkach. Ich zagęszczenie i lokalizacja są dostosowane do 
natężenia ruchu pieszych, a odpowiednie służby miejskie dokonują na bieżąco weryfikacji potrzeb 
małej architektury miejskiej. W kwestii ustalenia liczby koszy na śmieci działania podejmowane są 
bardzo często we współpracy z lokalną społecznością reprezentowaną najczęściej przez Rady Osiedli 
oraz bezpośrednio z mieszkańcami miasta. Efektem tych działań jest coroczne uzupełnianie 
w miejscach publicznych nowych koszy według ustalonych potrzeb. 
 
W kwestii segregacji odpadów przy obiektach sportowo-rekreacyjnych: 
 Zgodnie z art. 23 ust. 1 ustawy o odpadach z dnia 14 grudnia 2012 r. (Dz. U. z 2023 r. poz. 
1587, 1597, 1688, 1852, 2029) selektywna zbiórka odpadów jest obowiązkowa. Obowiązek  
ten dotyczy wszystkich właścicieli nieruchomości każdego rodzaju (w tym obiektów sportowo - 
rekreacyjnych). Wywiązywanie się z tego obowiązku m.in. poprzez zapewnienie warunków  
do segregowania odpadów leży w gestii właściciela/zarządcy obiektu. W przypadku miejskich 
obiektów sportowo - rekreacyjnych w większości zarządcą jest Tarnowski Ośrodek Sportu i Rekreacji 
natomiast obiekty osiedlowe zarządzane są przez administratorów nieruchomości – w większości 
spółdzielnie mieszkaniowe. Gospodarowanie odpadami komunalnymi na wszystkich obiektach TOSiR 
odbywa się od kilku lat w sposób selektywny, w miarę możliwości są zakupione i usadowione przy 
obiektach pojemniki z podziałem na rodzaj odpadów. 
 
W sprawie wygospodarowania „funduszu napraw doraźnych”, z którego byłoby możliwe 
prowadzenie drobnych prac interwencyjnych przez wyodrębnioną dedykowaną brygadę 
pracowników interwencyjnych: 

W obecnej chwili prowadzone są prace nad budżetem miasta Tarnowa na kolejny  
rok budżetowy, w którym rozważone zostanie finansowanie tego zadania, w ramach przyszłych 
posiadanych środków. 
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